

Take our survey and help shape the future of migration!

The Link4Skills project addresses global skill shortages through innovative research. We seek sustainable solutions for fair recruitment of skilled labour across continents.

SHAPE THE FUTURE OF MIGRATION

Have you moved to Austria, Germany, Poland, or the Netherlands from outside the EU? Have you completed vocational, professional or academic training?

If this sounds like you, we'd love for you to take part in our research about your future plans! Whether you're thinking of staying, moving back to your home country, or going somewhere new—we're eager to learn what shapes your decisions.

Sharing your insights in a 20 minutes online survey will help design better labour migration policies and support services for skilled migrants across Europe. It's easy, and your experiences could make a real difference in improving the migration journey for others.

THANK YOU!

Take the survey on the Link4Skills website:



https://link4skills.eu/index.php/survey/



Ouestions?

Contact Dr. Julia Reinold reinold@essb.eur.nl P.O Box 1738 | 3000 DR Rotterdam The Netherlands

Erasmus University Rotterdam









Beteilige dich an unserer Umfrage zu internationaler Migration! Das Link4Skills-Projekt erforscht den globalen Fachkräftemangel und Matching-Probleme auf dem Arbeitsmarkt mit innovativen Ansätzen. Wir suchen nach nachhaltigen Lösungen für faire Arbeitsvermittlung und Mobilität von Fachkräften.

GESTALTE DIE ZUKUNFT DER FACHKRÄFTEMIGRATION!

Bist du aus einem Nicht-EU-Land nach Deutschland migriert? Hast du eine Berufsausbildung, einen Hochschulabschluss (BA/MA) oder eine ähnliche Qualifizierung?

Dann freuen wir uns, wenn du an unserer Forschung teilnimmst! Ganz gleich, ob du in Deutschland bleiben, in dein Heimatland zurückkehren oder in ein neues Land ziehen möchtest - wir interessieren uns für deine Erfahrungen und Entscheidungen.

Mit deiner Teilnahme an unserer 20-minütigen Online-Umfrage trägst du dazu bei, globale Arbeitsmigrationspolitik verbesser zu verstehen und die Interessen von Migrant:innen zu vertreten. Künftige Migrant:innen können von deinen Erfahrungen und Einschätzungen profitieren.

DANKE!

Zur Umfrage und weiteren Infos zum Forschungsprojekt:



https://link4skills.eu/index.php/survey/



Kontakt für Fragen
Dr. Julia Reinold
E-Mail: reinold@essb.eur.nl
Postfach 1738 | 3000 DR Rotterdam | Niederlande

Erasmus University Rotterdam

